
De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66, de
VVD en het CDA voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Rietkerk
c.s. (26345, nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Scheltema-de Nie/Van Heemst
(26345, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66 en
het CDA voor deze gewijzigde motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Scheltema-de Nie c.s. (26345, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over vier moties, ingediend tijdens
het notaoverleg over de Contouren-
nota modernisering rechterlijke
organisatie, te weten:
- de motie-Van Oven over de derde
fase van de herziening rechterlijke
organisatie (26352, nr. 6);
- de motie-O.P.G. Vos/Van Oven over
de kantongerechten (26352, nr. 7);
- de motie-Dittrich over de kantonge-
rechten (26352, nr. 8);
- de motie-Dittrich over een platform
ter advisering van de Raad voor de
rechtspraak (26352, nr. 9).

(Zie notaoverleg van 19 april 1999.)

De voorzitter: De motie-Van Oven
(26352, nr. 6) is in die zin gewijzigd,
dat zij thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat nog steeds aan de
orde is de motie van het lid

Kalsbeek-Jasperse d.d. 12 november
1997 (26500-VI, nr. 27) over de
wenselijkheid de derde fase van de
herziening rechterlijke organisatie
spoedig in te voeren;

overwegende, dat het onwenselijk is
de bestaande onzekerheid en het
gebrek aan eenheid, in de rechtsple-
ging ten aanzien van het hoger
beroep in bestuursrechtelijke zaken
nog veel langer te doen voortduren;

verzoekt de regering nu op korte
termijn een plan van aanpak aan te
leveren, waarin concreet vermeld
staat binnen welke tijdspanne en
volgens welk schema de derde fase
alsnog in behandeling kan worden
genomen,

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt, wordt deze gewij-
zigde motie voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 11 (26352).

De voorzitter: Op verzoek van de
heer Vos stel ik voor, de motie-O.P.G.
Vos/Van Oven (26352, nr. 7) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
heer Dittrich stel ik voor, de
motie-Dittrich (26352, nr. 8) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Van Oven (26352, nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de VVD
en het CDA voor deze gewijzigde
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Dittrich
(26352, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66, de
VVD en het CDA voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend tijdens het
notaoverleg over de nota Wetge-
ving voor de elektronische
snelweg, te weten:
- de motie-Wagenaar c.s. over het
ontwikkelen van een virtueel
internationaal juridisch centrum in
Nederland (25880, nr. 4) (tweede
herdruk).

(Zie notaoverleg van 12 april 1999.)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Visser.

Mevrouw Visser-van Doorn (CDA):
Voorzitter! De CDA-fractie wil graag
een VAO aanvragen met de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen over het
kunstvakonderwijs. Als het kan graag
deze week. De antwoorden in het
algemeen overleg van 22 april zijn in
een ander daglicht komen te staan
door informatie die wij in het
weekend hebben gekregen. Mijn
fractie wil graag duidelijkheid over
de taakopdracht van de project-
commissie.

De voorzitter: Ik zal de Kamer
hierover een nader voorstel doen.
Heeft het haast? Moet het deze week
nog?

Mevrouw Visser-van Doorn (CDA):
Eigenlijk wel.

De voorzitter: Als u dat vindt, is dat
zo. Ik zal daar zo snel mogelijk een
voorstel voor doen.

Het woord is aan de heer
Rosenmöller.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Mevrouw de voorzitter! Morgen
heeft de vaste commissie voor
Nederlandse-Antilliaanse en
Arubaanse Zaken een algemeen
overleg met de staatssecretaris
onder andere over de recente
ontwikkelingen rondom de gevange-
nis Koraal Specht. Wij hebben
vertrouwelijk toegestuurd gekregen

Voorzitter
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